
Dagsorden torsdag d. 9/2 2023 kl. 16.30 – 18.30 Medborgerhuset 
Silkeborg. 

 

 
Tilstedeværende: 

Johannes, Steen, Karsten, Tommy, Michael, Erling, Troels, Klaudiusz, Bente & Rebecca 

 

Gæster: Johan Brødsgaard & Sofie Bjerre 

 

1. Dialogmøde med Johan Brødsgaard og Sofie Bjerre 
 
De Frie Kulturelle Midler 
 
- Kulturrådet støder på gråzoner i forhold til kriterierne for ansøgere. 
F.eks når erhvervsgrupper eller faststøttede institutioner søger. Eller når det samme 
arrangement søger støtte igen år efter år. 
- Kan man gøre retningslinjerne mere åbne, så enkeltpersoner/kunstnere nemmere kan 
søge puljen? 
- Underskudsbevilling kan gøre det svært at søge yderlige fonde. 
- Når de samme ansøgere søger og modtager bevilling fra De Frie Kulturelle Midler over 
en længere årrække, bør den indgå i det faste kulturbudget. 
- Kan man tage problemstillingerne op i sammenhæng med kulturstrategien? 
 

2. Kort evaluering af pkt. 1 + møde med Sofie og Rasmus fra forrige møde 
 
Bolden med kulturstrategien ligger hos udvalget og kultur&fritid. Det er en lang proces og 
de melder ud, når de er klar til dialog. 
- Strategierne skal nytænkes i alle afdelinger. 
- Kulturtilskud til skolerne bliver sparet væk, og området skal nu løftes af Kultur&Fritid. 
Kulturklasserne bliver muligvis berørt af dette. 
- Dialogmødets halve time er ikke nok. Begge parter vil gerne forbedre samarbejdet. 
- Sofies deltagelse på Kulturrådets bestyrelsesmøder fortsætter. 
 
 
Kort evaluering: 
 
- Skal Kulturrådet angive deres mening om besparelsen på kultur i skolerne i et 
læserbrev? 
- Erling og Bente laver et oplæg på vegne af Kulturrådet. 
 
 



3. Generalforsamling 16. marts i Nordre Fælleshus, Nylandsvej. 
 
Dagsorden og indkaldelse Evt. punkter 
Ordstyrer? 
På valg: 
Karsten Petersen 
Erling Kyvsgaard 
Johannes Konstantin Neergaard 
Tommy Nielsen 
Jette Falster (Suppleant valgt for 1 år) 
Klaudiusz Horowitz ( suppleant valgt for 1 år) 
PS: Når Jette formelt står som ordinært medlem, er det fordi hun først efter sidste 
generalforsamling ønskede at overgå til suppleant og Tommy som valgt 1. suppleant 
overtog hendes ordinære plads og dermed var valgt for en 2 årig periode. 
 
-Hans Løkke trækker sig muligvis som revisor. 
-Tommy laver et overblik over hvilke bestyrelsesmedlemmer der er på valg. 
-Indkaldelse skal ske 14 dage før generalforsamlingen. Vi sender mails til medlemmerne 
og reklamerer på Facebook. 
 

4. Status på Regatta 2022 
 
- Der er blevet frigivet midler til foreninger som er berørt af konkursen efter Regatta 2022. 

5. Hjemmesiden – introtekst m.m. 
 
( punktet Udsættes til næste møde ) 

6. Ansøgninger til frie midler og ungepuljen 
 
To ansøgninger er modtaget 
 

7. Meddelelser 
 

8. Evt. 

 


